
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. november 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 134 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 134:  

”Ministeren bedes oplyse om den forestående evaluering af forsøgsordningen med 

medicinsk cannabis tager højde for den højere brugerbetaling, der er på medicinsk 

cannabis udskrevet under forsøgsordningen sammenlignet med medicinsk cannabis, 

der er magistralt fremstillet på Glostrup Apotek og udleveringsordningen for Marinol 

og SativX?” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min besvarelse af Folketingets Sundheds- og Ældreudvalgs spørgs-

mål nr. 128 (Alm. del). 
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